
Feiringtinget
Fløygir 25. januar 2024

Frammøtte: 19 personer

Linda Gulbrandsen ønsket velkommen og ga ordet til ordstyrer Guro Ekornholmen

Danseinnslag ved Julia Bakken og Ingrid Elise Aasen (Feiring ungdomslag)

Guro: Er det andre forslag på ordstyrer? Nei
Så har vi forslag på Anne Ekornholmen som referent - andre forslag? Nei
Vi trenger to til å skrive under protokollen: Christine Hallén og Jøran Kristensen er foreslått -
ingen andre forslag.

Vi skal ha årsmelding fra de gruppene som har vært operative i løpet av året som har gått:
PR, kultur og Feiringrådet. I tillegg ble det oppretta en festkomité for å ta hånd om 4.
dagsfesten på Fløygir og det har vært en del andre aktiviteter som vi kommer tilbake til.

Linda - kulturminister
● 8 quizkvelder
● hage- og sommermarked 350 besøkende ute på Fløygir
● kultur sto for barneaktiviteter ved Moro ved Mjøsa
● aktivitetsgruppa, satt inn og ut vanntrampolina, ei gruppe med unge menn som hjalp

oss også med barneaktiviteter i Årneslandet
● arrangerte julestjernedugnaden
● julemarked
● julestjerneopphenginga er det ei egen gruppe som gjør. Nå nylig ble de stående fast i

liften i 1,5 time når de skulle ta dem ned, derfor henger flere stjerner fortsatt oppe

PR - har ikke hatt fast minister, Guro oppsummerte:
● hovedoppgaven er å drive info og pr om bygda og egne arrangement,
● facebook, instagram og rundt 150 plakater til ulike arrangementer
● bistått med PR for andre lag og foreninger (idr.laget, skolen, Feiring videregående,

filmklubben, pensjonistforeningen m.fl.
● publisert 105 saker på feiring.info, 60 innlegg på stories/reels på Insta - dette noe av

det viktigste PR-gruppa driver med, å opprettholde denne info-flyten
● alltid interessert i å få mer info inn, veldig ofte har det vært Lisa Brodshaug som tar

seg av produksjonen. Andre lag og foreninger må altså mer enn gjerne ta kontakt
med ting de vil ha ut

● drifter aktivitetskalenderen på feiring.info
● ombygging av nettsida
● med på å arrangerer midtsommerfesten i Årneslandet
● bistått innflyttere med informasjon
● produserer Feiringkalenderen 2024, lokale bilder av lokale fotografer
● arrangert 4. dagsfesten som del av festkomiteen
● skiltmoro ved fylkesveien - skaper oppmerksomhet, særlig i sosiale medier



● bidratt med beplantning og pynt

Finansdepartementet - Freddy Gulbrandsen:
● årsregnskapet er tilgjengelig fysisk
● ingen bemerkninger fra revisor Bjørn Aasen
● kontantbeholdning i kassa: 1500,- kr
● overskudd på Feiringkalenderen: 5327 kr
● overskudd på quiz 7014 kr
● overskudd julemarked 10533 kr
● 4. dagsfest 32.627 kr (her skal ungdomslaget ha 60 prosent)
● hagemarked 790 kroner (her ble det kjøpt inn mye toast, som ikke ble solgt, men gitt

videre til 4. dagsfesten og solgt der i stedet, med stort overskudd, så tallene ser verre
ut enn de egentlig er)

Med 145.869 kroner inn i løpet av året (blant annet 15.000 fra Totens sparebank) og
driftskostnader på 139.000 kroner, gir det et overskudd på 6846 kroner i 2023.

Spørsmål fra Lars Skaansar: Hvorfor skal ungdomslaget ha 60 prosent etter 4.
dagsfesten?
Svar fra Linda: Fordi Ungdomslaget drifter Fløygir og ikke har noe støtte til denne driften,
Ungdomslaget er ikke lenger underlagt regjeringa. Nå er det to separate foreninger med
ulike ansvarsområder, etter avtalen vi har inngått oss imellom. De har egen økonomi fra
2023, da betaler regjeringa leie for Fløygir. Flere fra u-laget bidro for øvrig med jobb på
festen, og laget hadde veldig store strømregninger i januar og det er vanskelig å få tak i
driftsstøtte.
Lars: Det høres bra ut

Bankinnskudd: 78.370 kroner i Totens sparebankt pr årsoppgave 2023

PAUSE - suppe, boller, kake og kaffe

Dans ved Julia og Ingrid Elise - lys ved Sigurd Bjørndal

Guro: Ting som har skjedd i året som har gått - og som kanskje også er viktig i tida
framover:

● idedugnad i januar 2023 v /Hanne Jevnaker - mye kom på bordet av behov og
ønsker og ideer. Eksempel på ide fra tidligere år er vanntrampolina, så ble det
kronerulling og den har blitt veldig viktig for de unge i bygda. Gode ideer er alltid
velkommen!

● bussruter og kontakt med busselskaper, Valdresekspressen kom litt ut av det blå,
men dette har vi også jobba med gjennom året.

● bokholderi - bokbyttebua har blitt holdt ved like av en “minister”
● det er stadig mange spørsmål om Feiringregjeringa - er det liv laga, hvordan skal vi

organisere oss framover, så dette har også regjeringa holdt på med, å informere om
“foreningen” og hva vi driver med

● en utfordring framover er at det er få unger per kull i åra som kommer nå, på noen
årskull færre enn fem



○ det bor færre folk i hvert hus enn før i tida, det trengs både tomter og ledige
boliger

○ sosiale arenaer er viktig framover, det ser vi på årsmeldinga: arrangementer
er viktig for bygda

○ f eks arrangere en kveld er alle medlemmer av regjeringa møtes og blir kjent,
mange er helt nye, viktig å få alle med

○ det er opp til den sittende regjeringa å forme oppgavene selv ut fra det
ganske åpne slagordet “et bedre sted å bo”

○ vei er viktig, det er oppretta en beredskapsministerpost som skal fylles ved
valget nå etterpå

Anita Slettvold går nå av som feiringminister, så du må komme opp hit:
Guro og Linda overleverer blomster og takker for jobben Anita har gjort som feirirngminister i
året som har gått (applaus)
Anita: vært en glede å være en del av bygda og å bidra til at vi har det enda bedre (applaus)

Guri Nærbø - valgkomiteen:
Stig Røset, Katrine Brodshaug og jeg har sittet i valgkomiteen og skjønner at det er i alle fall
mange opptatte folk i Feiring! Men de aller fleste poster er nå fylt. Anita har takket for seg og
vi går rett på valg av ny Feiringminister:

Forslag: Linda Gulbrandsen - applaus!
Linda valgt ved akklamasjon

Stab rundt Feiringministeren: Nina Stefferud går av som rådgiver, Guro Ekornholmen har
sagt ja til å hjelpe Linda

Valgkomiteen: Katrine og Guri går ut, Stig har igjen ett år.
Anne Ekornholmen og Rannveig Finsen stiller til valg (begge valgt for to år)

Finansminister: Freddy Gulbrandsen (sagt ja til to nye år)

Revisorer: Ut går Martin og Ida Berger
Inn Knut Inge Henriksen (2 år)
Bjørn Aasen sitter (1 år igjen)

Kulturminister: Linda går av, Christine Hallén er nytt forslag (2 år)

Resten av kulturdepartementet:
Ut: Henning Slettvold og Jan Erik Hanestad
Inn: Ingunn Brodshaug, Marte Blyseth Marsden og Kenneth Iversen (alle for 2 år)

Quiz - her er alle nye: Terje Rogstad (2 år), Stig Røset (2 år), Guri Nærbøe Nordahl (1 år)

Disse blir sittende:
Julemarked: Nina G. Stefferud (2 år), Liv Sigrid Solberg (1 år) Ellen Drtina (1 år)

Sommermarked: Christine Hallén og Linda Gulbrandsen



Aktivitetskomité (vanntrampolina): David Gulbrandsen Anders Wangen, Sverre Alfred
Bjørnstad, Martin Flatmo, David Ekornholmen

Bokholder: Anne Ekornholmen (1 år igjen)

PR: ministerrollen har ikke vært besatt i år, men forslaget er Jøran Kristensen (2 år)
Ut: Ulrikke de Vibe, Lisa Brodshaug, Espen Eik og Aina Aksnes
Inn: Kristin Hove og Torstein Bjørndal (begge for 2 år)
Sitter: Anne Kari Røise (kalender), Arild Askeland (it), Guro Ekornholmen (plakater), Jonas
Langgård (helseminister)

Ny post: Samferdsels- og beredskapsminister: Anita O. Slettvold

Guro: Hvis det er noen som sitter i departementene som kan tenke seg å være sekretær i
“rådet”, er det bare å si ifra

Linda: Da takker jeg for tilliten! Jeg synes det var dumt at ingen meldte seg til å ta over som
feiringminister. Regjeringa var veldig viktig for meg da jeg skulle flytte til bygda, det at jeg
kunne følge med på alle aktivitetene som skjer her i Feiring på nettsidene.

Jeg veit også at Marte Blyseth Marsden her så på feiring.info og tenkte “for ei kul bygd”, da
familien bodde på Svalbard og søkte på nett “hvor skal vi bo”, da mannen fikk jobb i Oslo.
Lisa Brodshaug og jeg kjørte Marte rundt i bygda for å vise fram det vi har å by på, og nå har
de altså flytta hit, bor her og vil kjøpe hus.
Det er veldig morsomt at vi har en sånn arena som regjeringa er, der vi prøver å gjøre det
beste for bygda og jeg er veldig stolt av alle som bidrar og stiller opp når vi gjør ting!

Så vil jeg takke av Nina Stefferud, som har gjort en kjempejobb som rådgiver i regjeringa,
tusen takk for alt du har gjort - overrekker blomster. Lisa Brodshaug får en takk seinere.

Guro: Nå er ordet fritt - hvis noen har spørsmål, kommentarer eller innspill til regjeringa:

Ingunn: Hvem er det som vasker nå? Skolen, ungdomslaget eller hvem? Viktig å få avklart
før første quiz.

Lars Skaansar: går det an å gjøre en appell til vegvesenet om hva som er ståa når det
gjelder utbygginga i berja på fv33, både i nord og i sør?
Guro: kan være greit at Anita rett og slett sender et brev for å få siste nytt
Anita: Ja, bompenger, gang og sykkelvei etc det er mange spørsmål og det har jeg lyst til å
jobbe videre med

Guro: Tusen takk for frammøtet, fortsett å komme på arrangementer i bygda! Vel hjem!

Feiring 25. januar 2024


